
XIV. ZIMSKE
OLIMPIJSKE
IGRE SO TU

Olimpijski
plamen
v naši
občini

Le malo jih je med nami, ki ne vedo, da bo v
Sarajevu največja jugoslovanska manifestacija -
zimske olimpijske igre. Nestrpno jih pričakujemo,
trepetamo za uspehe naših športnikov. Nekateri
med vami boste »Našo komuno« prebirali, ko
bodo Olimpijske igre že v polnem teku, ko bodo že
znani prvi uspehi in seveda neuspehi. Že sedaj pa
nam je tudi znano, da tolikšnega obiska nobena
Olimpijada še ni beležila, da so vsi gostje Sarajeva
presenečeni nad kvaliteto in pripravo iger. Upaj-
mo, da bodo svoj obisk v naši domovini tudi vsi
zaključili z lepimi, prijetnimi doživetji in spomini.

Prvo konkretno znamenje, da so Olimpijske igre
zares tik pred začetkom, smo v naši občini dobili 1.
februarja, ko se je olimpijski ogenj na poti po naši
širši domovini za hip ustavil pred občinsko stavbo
na Trgu mladinskih delovnih brigad.

Vičani smo imeli to srečo, da smo olimpijski
plamen sprejeli prvi v Ljubljani. Veliko mladih in
manj mladih se je ta dan zbralo pred občinsko
stavbo, pričakali so ga tudi učenci OŠ Bičevje in
Tmovo ter Pihalni orkester naše občine. Nagovor
je imel predsednik skupšine občine Maks Klanšek.

Navdušenje je bilo enkratno, ko je olimpijski
plamen prevzela naša olimpijka Metka Jerman, v
spremstvu mladih iz Smučarskih klubov Brdo in
Krima.

Držinio torej pesti za naše športnike, predvsem
pa tudi za Metejo Svet in Tomaža Cerkovnika, ki
sta, nenazadnje, občana naše, viške občine!


